
Een terugblik
Ook 2022 was jammer genoeg een speciaal jaar. 
Nog altijd moesten we rekening houden met het 
coronavirus. Daarbij kwam dan ook nog eens de 
oorlog tussen Rusland en Oekraïne. Meer dan 
tachtig Oekraïense vluchtelingen vonden een 
verblijfplaats in ons dorp. Ten slotte kregen  
we te maken met de energiecrisis en inflatie, 
waardoor we in zwaar weer terechtkwamen.  
Samen komen we er wel door, want onze 
Vlaamse veerkracht is groot.

Besparingen 
Besparingen. Een woord dat waarschijnlijk  
niemand van ons nog vreemd in de oren klinkt. 
Ook onze gemeente moet besparen. Maar dat doen 
we op een slimme manier. 

      We besparen op onze werking, maar  
behouden onze dienstverlening. 

      Heeft u trouwens ook al gemerkt dat we onze 
straatverlichting laten branden? Dat doen we 
om onze gemeente veilig te houden voor u,  
de inwoner. Dat neemt niet weg dat we 
bezuinigen op de elektriciteit.

      Een aantal investeringen worden over een 
langere periode gespreid.

De rekening klopt zonder extra belastingen of 
leningen. We laten niemand in de steek.

Uitvoering meerjarenplan 
2020 - 2026

      Er komen extra camera’s en we zetten in op een betere  
verkeersveiligheid via flitspalen en trajectcontroles.

      We investeren in ons openbaar domein in voetpaden, fietspaden en 
wegen.

      We kopen ons vredegerecht en de post om een extra randparking in 
het centrum aan te leggen.

      De heraanleg van het Altenapark is begonnen en die van het 
Stationsplein zal starten.

      Het zwembad ging op 30 januari opnieuw open en de kleedkamers 
van de sporthal krijgen nog een opfrisbeurt.

      De academie wordt uitgebreid en toegankelijk gemaakt voor  
iedereen.

      De werken aan de buurtbibliotheek in het klooster van  
Kontich-Kazerne starten dit jaar nog.

      Het masterplan in Waarloos werken we af met een extra parking in 
de Ferdinand Maesstraat. 

      Samen met de Chiro bouwen we nieuwe jeugdlokalen in Waarloos.
      We geven invulling aan de ruimtelijke uitvoeringsplannen  

van bijvoorbeeld Altena en de Meylweg. Zo bewaren we onze 
noodzakelijke open ruimte en zorgen we ervoor dat ons dorp niet 
verder verstedelijkt.

      We zijn gestart met de uitvoering van het burgemeestersconvenant. 
De volgende drie jaren zullen we ongeveer 3,5 miljoen euro extra 
investeren om de klimaatuitdagingen aan te gaan. Dat bedrag komt 
bovenop ons initieel meerjarenplan.

Wilt u een bestuur met een doordachte visie op de toekomst en met de 
moed om te beslissen? Op ons kan u rekenen.

Uw burgemeester luistert naar u 
Wist u al dat u burgemeester Bart Seldeslachts altijd kan bereiken? Of het nu gaat om een 
groot dossier of een klein probleem, bij hem bent u aan het juiste adres.

Heeft u een vraag of suggestie? 

      Maak een afspraak in het gemeentehuis. U bent altijd welkom. 

      Bel naar het nummer 0474 24 38 90.

     Stuur een mailtje naar burgemeester@kontich.be.

€

€

€

Burgemeester Bart Seldeslachts 
werkt samen met schepenen 
Marleen Van den Eynde, Cindy 
Vanbaeden en Willem Wevers 
aan Kontich-Waarloos voor u. 
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Mobiele flitspalen en trajectcontroles voor een veilig Kontich-Waarloos
Een verkeersveilig Kontich-Waarloos. Wie droomt daar nu niet van? Wel, Kontich gaat in samenwerking met politie HEKLA 
extra inspanningen leveren om overdreven snelheid in het verkeer aan te pakken. We plaatsten een eerste mobiele flitspaal en 
houden trajectcontroles.

Mobiele flitspalen
In februari plaatsten we gedurende elf dagen een mobiele flitspaal om snelheids- 
overtredingen in de zones 30 en 50 in kaart te brengen. Die flitspaal wordt  
afwisselend in alle HEKLA-gemeentes ingezet. Vanaf juli huurt Kontich een 
extra flitspaal voor Kontich alleen.

Trajectcontroles 
Kontich investeert in trajectcontroles op de meest risicovolle plaatsen in onze 
gemeente. Die systemen meten de gemiddeld snelheid over een langere afstand. 
Zo beveiligen we de schoolomgevingen en het centrum van Kontich-Kazerne  
en Waarloos. “Daar is de snelheidslimiet extra belangrijk om onze zwakke  
weggebruikers te beschermen”, zegt burgemeester Bart Seldeslachts. 

GAS-boetes
Steden en gemeenten kunnen sinds 1 januari 2023 zelf beperkte snel-
heidsovertredingen sanctioneren. Dat kunnen ze via gemeentelijke 
administratieve geldboetes, het zogenaamde GAS 5. “Alle inkomsten 
uit de boetes in onze gemeente zullen we rechtstreeks investeren in 
de verkeersveiligheid in Kontich-Waarloos. We willen de verkeers-
veiligheid verhogen door de snelheid te verlagen”, zegt burgemeester 
Bart Seldeslachts.

30 km per uur
We voeren een snelheidsbeper-
king tot 30 km per uur in. Dat 
doen we om de leefbaarheid in 
ons centrum te verbeteren en om 
gevaarlijke situaties in de buurt 
van scholen te vermijden.

Willem Wevers, schepen van Mobiliteit
Marleen Van den Eynde, schepen van Lokale Economie

11 november-viering 
De viering stond dit jaar meer dan ooit in het 
teken van de vrede. Aan het monument in  
het gemeentepark herdachten we het einde  
van de Eerste Wereldoorlog en de burgers en 
soldaten die daarbij het leven lieten. Dit jaar 
was er opvallend veel belangstelling voor  
de Oekraïense vluchtelingen die in onze  
gemeente verblijven. Ten slotte herdachten  
we op de begraafplaats de slachtoffers en oud- 
strijders van de Tweede Wereldoorlog. Ook 
naar de slachtoffers van het bombardement  
in Mortsel gingen onze gedachten uit.

Extra parkeergelegenheid
      Aan het begin van de huidige legislatuur werd de 

randparking aan de Spoorwegstraat in gebruik 
genomen. Dat zorgde voor een tachtigtal extra 
parkeerplaatsen. Die zijn vooral bestemd voor de 
buurtbewoners en langparkeerders in het 
centrum. 

      Door de blauwe zone uit te breiden, kunnen de 
klanten van onze middenstand korte tijd in het 
centrum parkeren. Kortparkeren zorgt ervoor dat 
elke parkeerplaats per dag tot acht keer meer 
benut wordt.

      We willen de centrumpleinen opfrissen en 
vergroenen. Daardoor zullen parkeerplaatsen 
verdwijnen. Om dat te compenseren komt er een 
randparking waar zich nu het vredegerecht en de 
post bevinden. Dat gebouw  zal daardoor 
onteigend, aangekocht en afgebroken worden. 
Zodra dat allemaal in orde is, is de vergroening 
van het centrum aan de beurt.

Fractievoorzitter en lokale handelaar Guido Daelemans
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Bijen- en bloemvriendelijke  
gemeente
Naast de titel van bloemvriendelijke gemeente kreeg  
Kontich bij de toekenning van de Openbaargroen- 
awards 2022 van de Vereniging Voor Openbaar Groen  
een onderscheiding als bijenvriendelijke gemeente. Een 
straffe prestatie! Kontich behaalde drie bijensymbolen,  
het maximale resultaat. 

“Amper achttien andere gemeentes uit onze regio viel 
die eer te beurt. Enkel Berlaar en Mechelen evenaren ons 
prachtig resultaat. Kontich doet zijn best om de bijen te 
helpen. We stelden een bijenplan op en zetten dat momen-
teel om in de praktijk”, zegt schepen van 
Dierenwelzijn Marleen Van den Eynde trots.

Nieuwe fietspaden
“We leggen het fietspad in de Michel Geysemansstraat  
heraan. We scheiden het met beton af van de rijbaan  
en maken het 2,5 meter breed voor een comfortabeler  
fietspad”, zegt schepen van Openbare Werken Willem  
Wevers. “Het project voorziet ook een breder fietspad  
in asfalt aan de Ferdinand Maesstraat. Daar komt een  
fietspad in het stukje tussen de Oude Baan en de N1  
in de plaats van de huidige parkeerstrook. Dat betekent  
dat een aantal parkeerplaatsen verdwijnen. Maar de  
werken zijn dringend nodig om de verkeersveiligheid  
te verbeteren. Een fietspad is er nodig en de fietsers  
moeten de N1 veilig kunnen oversteken.”

Inwoners Peter Lambrechts en Jessy Van Schil zijn tevreden 
met het nieuwe fietspad.

Betere afstemming 
maatschappelijke hulp 
op noden
Wat is het doel van de maatschappelijke dienstverlening?
Schepen van Welzijn Cindy Vanbaeden: “De maatschappe-
lijke dienstverlening wil iedereen toelaten een leven te leiden 
dat beantwoordt aan de menselijke waardigheid. Iedereen 
heeft recht op voeding, kleding, huisvesting en gezondheids-
zorg. Het OCMW helpt iedereen die daarover niet meer 
beschikt door moeilijkheden.”

Waarom is een betere afstemming van de maatschappelijke 
dienstverlening nodig?
Cindy Vanbaeden: “Het OCMW van Kontich voert een 
warm en sterk sociaal beleid. De maatschappij maakte de 
voorbije jaren heel wat evoluties door en kreeg te maken  
met nieuwe maatschappelijke tendensen. Daardoor zijn  
de huidige toelagen achterhaald en verouderd. Denk maar 
aan de toelage voor tv en telefonie, gratis huisvuilzakken,  
medico-pedagogische premie. Niet alle sociale rechten  
kwamen meer aan bod. Bij het uitwerken van een nieuw  
kader wilden we bijgevolg inzetten op de nieuwe noden  
en behoeftes. Een kwaliteitsvolle, laagdrempelige en  
objectieve toekenningsprocedure is nodig.”

Hoe zal de maatschappelijke dienstverlening vanaf nu dan 
te werk gaan?
Cindy Vanbaeden: “Om de armoede te meten en het  
armoedebestrijdingsbeleid in onze gemeente te verhogen, 
kiezen we als OCMW ervoor om vanaf januari 2023 te  
werken met referentiebudgetten. Dat objectief systeem  
geeft een schatting van de minimale kosten die mensen 
moeten maken om menswaardig te kunnen leven. Het  
systeem houdt rekening met de effectieve prijzen. Het kijkt 
ook naar het gezinstype en de leef- en woonsituatie. Zo  
willen de leden van het bijzonder comité voor de sociale 
dienst (BCSD) ervoor zorgen dat het systeem uniformer 
en transparanter is voor alle klanten. Dat principe zal ook 
worden ingevoerd in de besluiten van het BCSD.”

Veerle Vandenbulcke, voorzitter Cindy Vanbaeden, John Michel en Mia Wauters
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